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To fra staben i region VeBu og en 
tidligere ettåring, besøkte Hallingdal i 
oktober/november. I den anledning 
benyttet vi sjansen til å invitere oss selv 
til Einar Thorset i Hemsedal. Han har en 
spesiell hobby som vi gjerne ville vite litt 
mer om.  

Vi ble tatt godt imot i hjemmet hans og 
søsterens hans, Sebjørg Jordheim, 
hadde handlet inn nydelige skoleboller 
og kaffe. I hjemmet til Einar fikk vi se 
mange tegn på hans kreative evner: 
lamper han hadde laget da han gikk på 
Danvik, broderte puter, rosemaling og 
treskjæring. Men det var ikke disse 
tingene vi kom for å høre mere om. 
Einar skriver nemlig en mengde julekort. 
Og en mengde julekort betyr over 3000 
hvert år!  

Når begynte du med dette, Einar? Tja, 
det var på 80-90-tallet. Jeg ville støtte 
Misjon uten grenser og sende julekort til 
barn i Romania. Når jeg har skrevet dem, 
sender jeg dem til Misjon uten grenser i 
Porsgrunn og de sender dem videre. 

Årets julekort er allerede sendt når vi er 
hos han og kortene for 2024 er allerede 
påbegynt. 

Hva står det på kortene? Jeg skriver på 
rumensk og oversatt til norsk blir det: 

Kjære venn. God jul og godt nyttår. Jesus 
er glad i deg. Mange hilsener, Einar 
Thorset. 

Hvor får du alle kortene fra? Jeg har kjøpt 
noen, men mange vet at jeg skriver 
julekort, så etter hvert får jeg mange. Jeg 
tar imot alle slags kort, men bruker ikke 
de jeg synes ikke passer å sende til 
barn.  

Einar har vært på tur med Misjon uten 
grenser flere ganger og det gir en 
selvfølgelig et spesielt nært forhold til 
saken. Einar har fått en fin plakett med 
bilde av han og et barn og med teksten: 
«Kjære Einar. Takk for din mangeårige, 
helhjertede innsats for de fattige i Øst-
Europa». Einar har ikke bare sendt 
julekort, men også arrangert basarer til 
inntekt for Misjon uten grenser. 

Einar har blitt 73 år og er aktiv i 
Normisjon i Hemsedal. Han er også 
formann i en kvinneforening og det har 
han vært i mange år. I tillegg besøker han 
en annen kvinneforening der søsteren 
Sæbjørg har andakt og han synger. Og 
det er ikke bare her han synger. Einar 
gleder mange med sin flotte 
sangstemme. 

Har du noen favorittsang? Einar må 
tenke litt og sitter og blar i sangboken sin. 
Så begynner han å synge. «Velsigna 
band som bind Guds folk i saman her». 
Tror det må være favorittsangen min, sier 
han etter at sangen er ferdig.  

Sebjørg og Einar forteller mange historier 
om ting han har gjort fra de var små og 

opp igjennom livet. Av alt vi hører får vi 
bekreftet det som også var vårt inntrykk: 
Einar sprer glede der han er og er et 
kjært innslag i Hemsedal og omegn.   

Etter litt regning kommer vi fram til at 
Einar har sendt ca 100.000 julekort 
siden han startet. Det er mildt sagt 
imponerende. Han tar gjerne imot kort, 
så har du noen liggende eller ønsker å 
kjøpe noen, kan vi på kontoret i regionen 
formidle videre til han.  

Tusen takk for at vi fikk komme hjem til 
deg, Einar. Det var en ære. Og takk for 
alt du gjør for mennesker både lokalt og 
utenfor landets grenser. 

Tusener av julekort sendes fra 
Hemsedal til Romania hvert eneste år.

«Kjære venn. God jul og godt 
nyttår. Jesus er glad i deg. 

Mange hilsener, Einar Thorset.»

Mer enn 3000 julekort med denne teksten har 
Einar Thorset skrevet og sendt i år.

En rosemalt tønne for ferdigskrevne kort, og 
en tønne for kort som skal skrives. 



I et skur i Betlehem. 
Julen handler mye om tradisjoner. Kanskje spesielt i barndommen. Det 
blir ikke jul uten … Du har sikkert noen store eller små ting som må på 
plass eller gjennomføres før eller i jula for at det skal bli «skikkelig jul». En 

av de viktigste juletradisjonene fra min egen barndom var julekrybben. 
Hver advent i mange år fikk jeg bli med pappa i «Bok og Media» sin butikk og 
julekrybbeutstilling i Akersgata i Oslo. Det gjorde inntrykk å gå der i kjelleren i butikken å se 
på alle de ulike figurene og krybbene. Ofte kjøpte pappa med en ny figur til vår egen krybbe 
som ble satt frem lille julaften. Jeg pleide ofte å melde meg raskt til å finne frem julekrybba 
da vi pyntet til jul. Jeg likte så godt å sette inn de ulike figurene og plassere Josef og Maria, 
hyrdene, sauene og de tre vise menn. Den siste versjonen av krybben hjemme hos oss 
hadde jeg fått laget på sløyden på ungdomsskolen. Den skulle ligne et slags skur fra 
Betlehem, men jeg fikk montert lys inne i krybben så man kunne se figurene skikkelig. 
Møysommelig pleide jeg å plassere de ulike figurene. Alle fikk stå der på hver sin side av 
Jesusbarnet som naturligvis skulle være i sentrum av krybba. Ofte får Jesus kanskje en 
mindre sentral rolle i jula, men i krybben fikk han i hvertfall være midtpunkt. 


I 2013 fikk vi en ny salmebok i Den norske kirke. Salme nummer 104 dukket opp som en 
ganske ny salme. Tilblivelsen var sannsynligvis på de britiske øyer og den er oversatt til 
norsk av Hans-Olav Mørk. Salmen har samme tittel som denne andakten og har blitt mye 
brukt i kirkene være de siste 10 årene. I refrenget synger vi: «Han er her når vi synger, han gir 
liv, lek og latter, himmelrikets skjulte skatter. Og vi ser: Gud er god.»


Refrenget oppsummerer på mange måter hva julen er for meg i dag. Julen handler om 
fellesskap. Om å være sammen med dem man er glad i. Om venner, familier; om å skape liv i 
huset, om lek og latter. Men det ligger også en dyp, dyp skatt i julen. En skatt vi noen ganger, 
men kanskje litt for sjelden, tar inn over oss. En skatt vi kanskje grunner på i vårt indre, men 
som bør løftes frem og settes i sentrum. Skatten i at Jesus ble menneske for å åpne veien til 
himmelen for oss. At han kom til jorden for å vise Guds evige kjærlighet til oss alle sammen. 
Joh. 15,13: «Ingen har større kjærlighet enn den som gir livet for vennene sine.» Det er først i 
lys av påsken vi virkelig kan fatte hvilken skatt som ligger i julen. Gjennom det Jesus gjorde 
for oss i påsken ser vi at Gud er god. Og Guds godhet er tiltenkt alle mennesker, både i vårt 
eget lang og like til jordens ende. 


Jeg ønsker dere alle en god adventstid og julehøytid med gode tradisjoner, med liv, lek og 
latter, men også der julens skjulte skatter igjen skal bli åpenbart for deg og dine kjære rundt 
deg.


Ruben Heitmann 
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I et skur i Betlehem, 

gjemt i Josefs store trøye, 


lå Guds dyrebare Ord 

som et nyfødt barn i høyet. 


Og vi ser: Gud er god.


Han er her når vi synger, 

han gir liv, lek og latter, 


himmelrikets skulte skatter. 

Og vi ser: Gud er god.


Han fikk se et folkehav 

uten håp og uten føde, 

og Guds dyrebare Ord 

mettet alle i det øde.


Og vi ser: Gud er god.


Skjult av hagens mørke trær 

sto soldater for å ta ham 

og Guds dyrebare Ord 


bar det korset verden ga ham. 

Og vi ser: Gud er god.


Naglet fast til dødens tre, 

under himmelhvelvets torden, 


ba Guds dyrebare Ord 

for en bøddel og en morder.


Og vi ser: Gud er god.


Gjennom hagens klare dugg,

 som i jordens første morgen, 


brøt Guds dyrebare Ord 

ut av tomheten og sorgen. 


Og vi ser: Gud er god.
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Hvordan går det med hytteprosjektet på 
Strand? Det er det mange som lurer på 
om dagen. Strand betyr mye for mange 
mennesker. Bygge - og utviklings-
prosjekter engasjerer folk langt ut over 
våre egne kretser. For oss som jobber 
med dette til daglig er det inspirerende 
og gøy å kjenne dette engasjementet. 
Både det at vi skal lykkes med prosjektet 
og at Strand skal lykkes med å fortsatt 
være et godt sted å komme til for også 
kommende generasjoner.


Om vi skal svare på spørsmålet «alle» 
stiller om dagen så kan vi fortelle at alt så 
langt går etter planen. Det har ikke 
dukket opp noen overraskelser. Status 
rundt 1. desember er at takene i hytte 2, 
3 og 4 er betydelig forsterket, etterisolert 
med 30 cm isolasjon, fuktsperre (plast) er 
montert og elektriker er i gang med å dra 
nødvendig strøm til lamper og lys i taket. 
I uke 49 begynner gipsing av tak, og 
deretter kommer innerveggene raskt opp. 
Endeveggene i hyttene er revet og 

gammel 
kledning 
fjernet. Veggene har blitt bygget opp 
igjen og etterisolert. Nå har det blitt 20 
cm isolasjon i veggene. Før jul blir det 
graving av grøfter til ny vannledning og 
avløpsledning til alle hyttene. Ny 
strømkabel og fiber skal også inn til alle 
hyttene. Når byggetrinn 1 - som er hytte 
2,3 og 4 - er ferdig engang utpå 
vårparten - er planen å starte arbeidet på 
hytte 5. Da vet vi nøyaktig hva byggetrinn 

1 har kostet og kan 
begynne på hytte 5 
som blir byggetrinn 2. 
Byggetrinn 3 blir ny 
møtesal og utvidelse av 
dagens dusjbygg. 


Økonomi er vesentlig i 
hele prosjektet. Vi må 
velge løsninger som er 
gode nok og 
fremtidsrettet og som 
gir oss et godt resultat, 
uten at vi bruker over 
evne. Denne 
tilnærmingen 
gjennomsyrer hele 

prosjektet. Vi skal få 
mest mulig for pengene. Trolig er det 
vanskelig å se for seg at dette prosjektet 
kan bli rimeligere enn det vi har 
budsjettert (regionstyret har satt en total 
budsjettramme på 10,9 mnk). 
Samarbeidet med byggfag-avdelingen på 
Gjennestad vgs gir oss en unik mulighet 
for å kunne holde budsjettet. De 
profesjonelle snekkerne og lærerne 
sørger for høy kvalitet, samtidig er de 
fleksible og legger godt til rett for 

dugnadsarbeid. Elever fra skolen som har 
praksis på hytteprosjektet sørger også 
for at vi holder kostnadene nede. 


I skrivende stund har vi passert 380 
dugnadstimer! Det er langt over en kvart 
million i sparte kostander for 
håndverkere. Stor takk til alle som så 
langt har stilt opp på ulike måter. Noen 
med riving, noen med kjøring av elever, 
noen med isolering og oppbygging og 
noen med rydding av søppel på 
byggeplassen. Takk også til alle dere 
som bidrar med forbønn for prosjektet, 
og takk til alle dere som har bidratt 
økonomisk. Sammen skaper vi et leirsted 
for framtida.

Alt går etter planen 
- status for hytteprosjektet på Strand

Lærere, lærlinger og elever fra Gjennestad vgs. 
Fra venstre: Sverre Ebbestad, Teodor Hauge, Rune Aabrekk, Christoffer 

Sætre Wessel, Gunnar Gundersen, Bent Jarle Halle Eskedal, Jonatan 
Andersson og Herman Skryten.

Store gaveinntekter til Strand. 
I forbindelse med renoveringen på Strand satte vi for seks uker siden i gang en 
gaveaksjon. I løpet av disse ukene har det kommet inn 308.000 kroner til 
renoveringsprosjlektet. Dette har gitt oss start over all forventning! 

Tusen takk til alle som har gitt!


Ønsker du å være med gi en gave til renoveringen kan du gi gaven på kontonummer 
3000 14 71550 eller vipps 127249. Merk gaven: Renovering, Strand.

Rektor Kristin 
Sanna Kihle og 
driftsleder på 
Gjennestad,  

Geir Fossnes, på 
befaring på 

Strand.



Konfliktnivået i Mali har over lang tid 
vært økende, og færre og færre 
misjonærer blir boende i landet. Nå har 
også Normisjon bestemt at de ikke 
kommer til å ha fastboende utsendinger i 
Mali fra januar av. For Therese 
Glendrange betyr det å komme hjem 
etter 20 år ute som misjonær. 


I «Glendrangeposten» som hun med 
jevne mellomrom har sendt ut til alle som 
har fulgt arbeidet hennes i Maili, skrev 
hun for noen dager siden: «Det er mye 
følelser i sving når jeg skal pakke ned 20 
år av livet mitt. Både gleder og skuffelser 
presser på for å få oppmerksomhet. En 
dag var det ekstra tungt. «Dere må be for 
meg», sa jeg til en av vennene mine. 
«Jeg kjenner at bitterhet holder på å få 
fotfeste.» Dagen etter gikk jeg bare 
motvillig til en stor feiring. I mylderet av 
mennesker ble jeg stående med en 
indisk misjonær som jeg aldri hadde 

møtt tidligere. Hun har vært noen år i 
Mali, men jobber nå i et annet land. 
«Hvordan er egentlig situasjonen i Mali 
nå», spurte hun. «Det er vanskelig å vite 
hvilken vei det går», svarte jeg. «Men jeg 


kommer til å reise hjem i januar.» «Jeg 
ber om at Gud må helbrede traumene 
dine», sa hun. «Nei da, det går helt greit 
med meg. Det er faktisk ikke så 
vanskelig å reise for meg.» Jeg hadde 
ordene på tungen, men jeg kom ikke så 
langt før hun fortsatte; «og jeg ber om at 
Gud må gi deg nåde til ikke å bli bitter.»  
Så fortsatte hun å snakke rett inn i livet 
mitt. Jeg ble stående helt målløs, og da 
hun var ferdig kastet jeg meg om halsen 
på henne: «Jeg tror ikke du aner hvor 
himmelvendt du er!» Jeg blir fasinert 
over en Gud som sender en indisk 
misjonær til Mali, til en fest for en malisk 
kirke grunnlagt av en amerikansk misjon, 
for å oppmuntre en liten fortapt norsk 
misjonær. Vi sier ofte at «verden er liten». 
En venn av meg sa: «Det er ikke en liten 
verden, men Gud har en stor familie.»


I begynnelsen av november var Therese 
Glendrange med på en samling for 
lederne i samarbeidskirken til Normisjon, 
EELM, for å snakke om hvordan 
Normisjon kan fortsette samarbeid og 
aktiviteter, uten at vi har norske 
misjonærer fysisk til stede. Therese 
Glendrange skriver: «Det jeg trodde 
skulle bli et tungt og trist møte, ble en 
ganske oppmuntrende samling. 
Kirkeledelsen var litt resignert i 
begynnelsen: «Når et bar blir født, så er 
det ingen som spør om det ha kuttet 
navlestrengen eller ikke. Så hvis dere 
reiser nå, så må vi bare akseptere det.» 
Så begynte de å snakke om tegn på 
utvikling i kirkedistriktene. På begge 

bibelskolene våre går det fine elever som 
lærer mye og kommer nærmere Gud. 
Nye fellesskap er plantet det siste året. 
Nye evangelister har blitt tatt inn i 
tjeneste. I Agenda1 har vi sett nye folk 
begynne å undervise, og de er skikkelig 
flinke. Det er Guds misjon, og Gud har 
ikke tenkt å avslutte i Mali.»


I et intervju publisert på Normisjons 
nettside tidligere i høst forteller Therese 
Glendrange at det mye var eventyrlysten 
som drev henne da hun reiste ut i 2003. 
«For meg handlet det ikke i 
utgangspunktet om nød for folk. Jeg ville 
ut på eventyr. Når jeg har blitt kjent med 
dem, og glad i dem, har det jo også 
vokst fram et ønske om at vi kan dele 
den samme troen.» 


På spørsmål om hun føler seg klar for å 
dra hjem sier hun: Nei. Mali blir nok 
ferdig med meg før jeg blir ferdig med 
Mali.»


Tekst og bilder hentet fra

normisjon.no og Glendrangeposten.


Hjem etter 20 år i Mali.

To kvinner leser Bibelen sammen på 
Agenda1-samling. Dette prosjektet har vært 
viktig for arbeidet i Mali. Gjennom Agenda1 
møtes kristne til fellesskap og utrustning. 

De får undervisning, ber sammen og samles 
i grupper for å snakke om hvilke mål de vil 

jobbe med fremover.

LIKE TIL VERDENS ENDE 
31. mai - 9. juni 2024

Fredag 31. mai 
Helgeroa - Brunlanes - Larvik


Lørdag 1. juni 
Larvik - Tjølling - Hedrum/ Kvelde


Søndag 2. juni 
Hedrum/ Kvelde - Kodal/ Andebu


Mandag 3. juni 
Kodal / Andebu - Gjennestad


Tirsdag 4. juni 
Gjennestad - Revetal


Onsdag 5. juni 
Revetal - Botne


Torsdag 6. juni 
Botne - Horten


Fredag 7. juni 
Horten - Tønsberg


Lørdag 8. juni 
Tønsberg - Kjøpmannskjær


Søndag 9. juni 
Kjøpmannskjær - Verdens Ende


http://normisjon.no


Gladnyhet fra 
Danvik fhs. 
Danvik har fått 
tildelt 20 nye 
tilskuddsplasser, og 
har nå 168 
elevplasser. Det 
betyr at Danvik nå 
får støtte for nesten 
alle elevene. I 

mange år har Danvik tatt opp flere elever 
enn det har blitt gitt statsstøtte for. Et 
langsiktig arbeid har nå gitt uttelling. Hvis 
elevtallet holder seg på samme nivå som i 
dag, betyr det ca. 1,5 mnk i økt statstøtte 
de kommende årene. I tider med økte priser 
og planer om totalrenovering av et av 
byggene på skolen, er dette et 
kjærkomment tilskudd. Gratulerer til Danvik, 
og godt jobbet til alle som har vært 
involvert i denne saken gjennom mange år.


Hyggestund nummer 1000! 
Det inviteres til formiddagstreff og 
hyggestunder for seniorer i mange av 
Normisjons lokale fellesskap, men få - om 
noen - kan invitere til det Hyggestund i 
Norkirken Drammen kan gjøre 31. januar 
2024, da runder de nemlig treff nummer 
1000! Denne onsdagen blir det stor fest. 
Det er også skrevet en egen bok om 
Hyggestunds historie gjennom 1000 treff. 
Denne vil bli lansert under markeringen. 
Hyggestund er et av landets eldste treff for 
seniorer, med en over 50 år lang historie. 
Annenhver onsdag samler Hyggestund 
mellom 100-150 seniorer.


Vekst i flere fellesskap. 

I det vi nærmer oss slutten av 2023 kan vi 
begynne å gjøre opp status for året som har 
gått. Snart skal også årsmøter og 
årsrapporter skrives. En av mange gledelige 
ting dette året, er at minst fem av regionens 
lokale fellesskap har hatt vekst i antall 
medlemmer og/ eller vekst i antall 
møtedeltakere. For noen av disse 
fellesskapene er det snakk om betydelig 
vekst. Mer om dette, og andre gode nyheter 
fra regionen, vil komme i regionstyrets 
årsmelding som vil være klar i mars 2024.


To blir til ett. 
Regionen har to meldingsblader, StrandNytt 
og Siste nytt fra regionen. StrandNytt har 
blitt utgitt i 14 år. Hensikten den gang og nå 
er å gi god informasjon om hva som skjer 
på Strand. Dette vil bli godt ivaretatt når 
StrandNytt nå blir en del av Siste nytt fra 
regionen. Bladet vil komme ut minst to 
ganger pr. semester. 


Fredag 17. november ankom 50 gutter og jenter Strand leirsted for å delta på Actas 
gamingleir. Alle fikk hver sin plass i festsalen hvor de fikk montert opp diverse 
gamingutstyr. Her var det alt fra datamaskiner til videospillkonsoller og iPader. Det var 
deltakere fra mange steder av regionen; fra Lier, Sandefjord og Kongsberg. God 
stemning var det fra første stund. Det var tydelig at dette var noe mange hadde gledet 
seg til i lang tid. 


Etter at foreldre hadde sagt sine «ha det», kunne leiren begynne, og det skulle ikke 
mangle på program. Hver kveld ble det holdt analog underholdning som et avbrekk fra 
all spillingen. Det ble for eksempel arrangert et storslått gameshow mekket sammen av 
Actas tidligere ettåringer, Andreas og Isak. Showet skapte stort engasjement, med pai i 
ansiktet på ledere, ropekonkurranse og quiz. I tillegg ble det arrangert laser-tag i 
bestyrerboligen på lørdag kveld. Her skulle man skyte med «vannpistoler» som sender 
ut lys i stedt for vann. Det ble også arrangert diverse dataspillturneringer. Disse skapte 
stort engasjement. Finalene ble til og med vist på lerret i festsalen!


Acta ønsker mer enn bare turneringer 
og tullete underholdning. Vi har et ønske 
om å møte barn og unge på en felles 
arena. En av disse arenaene ser nå ut til 
å være gaming. Ut ifra denne arenaen vil 
vi lære barn og unge å kjenne Gud, og 
få gode kristne relasjoner. Derfor passet 
det bra at andaktene under leiren også 
var knyttet til gaming-verdenen. Det ble 
både talt om hvordan vi har forskjellige 
roller i Guds rike, slik man har 

forskjellige roller i videospill, og hvordan vi 
må ta vare på livet vårt, slik vi også gjør i videospill. Helgen ble avsluttet med hvordan 
Jesus redder oss fra døden uten å få noe tilbake, slik som en karakter plukker opp 
biler som faller av veien i spillet Mario Kart. 


Det å forkynne evangeliet gjennom 
samtidskulturen har blitt gjort siden 
Paulus talte på Aeropagos-høyden i 
Athen i Apostlenes gjerninger kapittel 
17, og er blitt mer relevant enn noen 
gang. Hvis folk skal forstå og ville høre 
på de gode nyhetene vi forkynner, må 
vi være kreative og tenke nytt. Her 
kommer gamingleir til å bli viktig, og vi 
er spente på hva som vil skje videre. 
En ting er i hvert fall sikkert, gamingleir 
har kommet for å bli, med kanskje 
enda flere deltakere neste år.


Isak Corneliussen, 
ettåring i Acta 2021/ 2022

GAMINGLEIR MED FULLT HUS.



Adventstid i regionens fe!e"kap 
# glimt fra tre av dem.

Da Horten Normisjon inviterte til høstens siste samling før 
jul, var det korsang av «Vennskapskoret». Koret, som startet 
opp som skolekor, kan neste år feire sitt 70-årsjubileum. Tre 
av dagens medlemmer var med da koret startet opp i 1954! 
Dirigent gjennom alle år har vært 
Ellen Marie Jørgensen. I en alder av 
95 år dirigerer hun fremdeles koret. 
Ellen Marie har i alle år vært et aktivt 
medlem av Horten Normisjon, men 
akkurat den dagen koret skulle 
synge, måtte hun holde seg i ro 
p.g.a. en kraftig forkjølelse. 

Tradisjonen tro inviterer ungdomskoret SingIN i Norkirken 
Sandefjord hvert år til adventskonsert. Mellom 150-200 
personer i alle aldre fant veien til Norkirken første fredagen i 
desember. Det ble en flott opplevelse. 


Koret har rundt 20 sangere. Gledelig er det også at koret 
denne høsten har fått på plass et eget band. Ettersom 
bandet er relativt nytt, var det meste av årets konsert med 
band-folk i fra Oslo, flere av dem tidligere SingIN´ere. Koret 
hadde også fått med gjesteartister fra USA. 


Koret dirigeres av musikalsk leder i Norkirken Sandefjord, 
Mary Elizabeth Kolsrud.

Tjølling Normisjon kunne i fjor feire sitt 100 års-jubileum. 
Foreningen holder til på Løve bedehus, og er blant de eldste 
foreningene i gamle Vestfold krets (de eldste foreningene i 
regionen finner vi i gamle Buskerud krets). 


De siste årene har foreningen fått flere yngre medlemmer, et 
av dem er lederen, Bjørn Tore Johansen (på huk foran). På 
hans initiativ tok 12 av foreningens medlemmer turen til 
Strand og julelunsj nå i desember. God mat og hyggelig prat 
rundt langbordet, ga en god start på adventstiden i 
foreningen. 

I forbindelse med julen vil regionkontoret være stengt i perioden  
13. desember - 4. januar. 

Vi i staben ønsker dere alle en riktig god jul  
og et velsignet nytt år. 

Sara, Stein Joar, Gunn-Marit, Ruben & Svein-Tony



Julegaven 
Vi legger et innholdsrikt og godt år bak oss i 

regionen. Flere foreninger melder om vekst, vi har 
hatt mer enn 700 deltakere på lunsjforedrag på 
Strand, Acta hadde en god leirsesong, og Actas 

Gamingleir i november samlet fullt hus. På Strand 
har vi også satt i gang renovering av hyttene. Så 

langt i år har vi også hatt en god vekst i 
gaveinntektene til regionen. Det gir oss muligheter til 

å satse!

Desember er tradisjonelt en god gavemåned for 
regionen, og vi håper den også vil bli det i år. Vil du 

være med å gi en julegave til regionens arbeid?

Benytt kontonummer 3000 14 71550 
eller vipps 11413.

LIKE TIL VERDENS ENDE
Det første informasjonsmøte om GOFORIT - tur med tru gjennom Vestfold i 
mai/ juni neste år, ble avholdt i Slagen kirke i Tønsberg i begynnelsen av 
desember. Turen har fått undertittelen «Like til verdens ende» og har en todelt 
betydning. Gåturen skal sette fokus på oppdraget vi er kalt til; å bringe 
evangeliet ut til alle folkeslag - like til verdens ende. Undertittelen sier også 
noe om slutt-stasjonen for selve gåturen, Verdens Ende på Tjøme. 

Et utkast for gåruta ble lagt frem på møte i Tønsberg. Denne finner dere annet 
sted i dette bladet.

Det møtte folk på møte som har sin bakgrunn i NMS, DELK, Den norske kirke 
og i Normisjon. Blant de fremmøtte var det også tidligere misjonærer og 
misjonærbarn. 

Det blir informasjons- og samarbeidsmøter flere steder i Vestfold over nyttår. 
Møte i Tønsberg markerte startskuddet for et prosjekt det vil jobbes mye med 
neste halvår. 

GOFORIT - tur med tru fra Drammen til Hemsedal sist sommer engasjerte 
over 100 til å være med å gå, og mer enn 700 deltok på samlinger underveis. 
Vær med å be om at turen neste år i like stor grad må engasjere å sette 
misjon på kartet i Vestfold. 






Returadresse: 
Normisjon - region Vestfold og Buskerud 

Østerøyveien 233 - 3237 Sandefjord

Larvik historielag inviterer til foredrag i Thor 
Heyerdahls barndomshjem i Larvik 

Thor Heyerdahl og 
Odinfolket i Aserbajdsjan 

15. februar kl.18.00 

Foredrag ved Tore Seierstad. 

Seierstad var i år 2000 leder av Normisjons arbeid i 
Aserbajdsjan og ledet flere bistandsprosjekter i 

landet. Heyerdahl skrev på denne tiden boka «Jakten 
på Odin», og han ville gjerne møte Odinfolket høsten 
2000. Seierstad la opp et 10 dagers program og var 
kjentmann for Heyerdahl og kona Jaqueline Beer, da 

ekteparet besøkte Aserbajdsjan.


Adresse: Steingata 7  
Larvik

Tradisjonen tro inviterer regionen alle frivillige medarbeidere 
i lokale Normisjonsfellesskap og Actalag, medarbeidere i 

Galleri Normisjon, dugnadsfolk på Strand og på 
loppemarkedet på Gjennestad med flere til 

MEDARBEIDERFEST 
13. februar kl.18.00 

Strand leirsted 
God mat - fellesskap - underholdning - 

andakt - informasjon - kåringer

De heldige vinnerne på regionens 
Gavekortlotteri. 

Reisegavekort Ving kr. 5000,-	 Ruth og Øystein Haga

Ticketmaster kr. 1500,-	 	 Steinar Selle

Middag kr. 1000,-		 	 Jonny Saltnes

Sport 1 kr. 1000,-		 	 Anne M. 

	 	 	 	 og Helge Viljugrein

Presentkort kr. 1000,-	 	 Anne Lise Wold

Hageland kr. 500,-	 	 Anne Helene Gjone

Elkjøp kr. 500,-	 	 	 Bjørg Kjos Nordal

Kiwi kr. 500,-	 	 	 Reidun Moskvil

Lunsjforedrag, kr. 400,-	 	 Olga Frantzvåg

Søndagsbuffet, kr. 300,-	 	 Michelle Gårdsø


Trekningen ble foretatt 5. desember.


